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Protokół Nr XXVII/2021 

obrad sesji Rady Gminy Piątnica, odbytej w dniu  29 marca 2021 r.  w lokalu Gminnej Hali  

Ośrodka Kultury w Piątnicy, przy ul. Szkolna 29. 

 

Obrady sesji rozpoczęto o godzinie 1008 a zakończono o godzinie 1238. 

Informację o terminie,  miejscu sesji oraz porządku obrad podano do wiadomości publicznej poprzez 

wywieszenie obwieszczenia na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy i umieszczenie w BIP Urzędu 

Gminy Piątnica. 

Głosowanie imienne na sesji przeprowadzono za pomocą urządzenia do głosowania. 

Radni łącznie z informacją o sesji otrzymali projekty uchwał oraz pozostałe dokumenty stanowiące 

przedmiot obrad. 

Obradom przewodniczył Pan Krzysztof Weber - Przewodniczący Rady Gminy Piątnica. 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że w związku z panującą epidemią koronawirusa  prosi 

o zachowanie bezpiecznego dystansu  między osobami uczestniczącymi w sesji oraz nie zmienianie 

wyznaczonych miejsc.Stwierdził, iż sesja Rady Gminy Piątnica  transmitowana jest na żywo. Osoby 

uczestniczące w sesji muszą mieć świadomość, że ich wizerunek zostanie upubliczniony. Klauzula 

informacyjna w tej sprawie znajduje się na drzwiach wejściowych na salę obrad. 
Następnie podziękował  Pani Dyrektor Centrum Usług Samorządowych w Piątnicy za przygotowanie 

sali na sesję.  

Na podstawie listy obecności Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych 

na ogólną liczbę 15.  W związku z tym  stwierdził prawomocność obrad.  

Powitał przybyłych na sesję radnych oraz gości zaproszonych. 

Radni Rady Gminy obecni na sesji: 

1. Chaberek Karolina 

2. Domitrz Urszula 

3. Dymek Andrzej 

4. Dąbrowski Adam Robert 

5. Komorowska Agnieszka Alicja 

6. Konopko Marek 

7. Kopczewski Jan 

8. Mroczkowski Sławomir 

9. Pokropowicz Jarosław 

10. Sobuta Marcin 

11. Śmiarowski Karol   

12. Świderski Andrzej 

13. Weber Krzysztof 

14. Zduńczyk  Piotr 

Radni nieobecni na sesji: 

      1. Florczyk Tomasz 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Wierzbowski Artur                                  Wójt Gminy Piątnica 

2. Bieńczyk Bogdan                                    Zastępca Wójta Gminy Piątnica 

3. Sobczyńska-Wanke Barbara                   Sekretarz Gminy Piątnica 

4. Chilińska Katarzyna                                Skarbnik Gminy Piątnica 

5. Grabias Kazimierz                                   Radca Prawny w Urzędzie Gminy Piątnica 

6. Rutkowska Barbara                                 Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Piątnicy 

7. Kąkol Elżbieta                                         Kierownik Biblioteki Publicznej Gminy Piątnica  
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8. Modzelewska Katarzyna                        Główny Specjalista ds. promocji i współpracy 

                                                                    z organizacjami pozarządowymi 

9. Duda Bożena                                          Inspektor do obsługi Rady Gminy w Urzędzie Gminy 

                                                                    Piątnica 

10. sołtysi sołectw:                                     Czarnocin, Dobrzyjałowo, Kosaki, Niewodowo, Kownaty, 

                                                                    Nowy Cydzyn, Nowe Krzewo, Pęza. 

Listy obecności w załączeniu do oryginału protokołu.  

W sesji uczestniczyła także publiczność. 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że państwo sołtysi i goście zaproszeni, którzy zechcą zabrać 

głos podczas sesji, po zgłoszeniu i udzielenie im głosu winni podejść do mównicy. 

 

Ad. 1. 

       Pan Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z artykułem 20 ustęp 1a ustawy 

o samorządzie gminnym  zmiany w porządku obrad  rada  może wprowadzić bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu rady. Zanim udzielę Państwu radnym głosu informuję, 

że do Przewodniczącego Rady Gminy Piątnica w dniu 24 marca 2021 r. wpłynął projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Piątnica a Miastem Łomża 

na powierzenie prowadzenia przez Miasto Łomża zadania publicznego w zakresie lokalnego transportu 

zbiorowego na terenie Gminy Piątnica, który Państwu radnym został przekazany  pocztą elektroniczną 

w dniu 24 marca tego roku. W związku z tym wnoszę o uwzględnienie  w porządku obrad sesji 

w punkcie 4 podpunktu „10) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Piątnica 

a Miastem Łomża na powierzenie prowadzenia przez Miasto Łomża zadania publicznego w zakresie 

lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Piątnica .”. 

Zapytał, czy  radni mają uwagi i wnioski do zaproponowanego porządku obrad? 

Radni nie zgłosili uwag  do zaproponowanego porządku obrad. 

Stwierdził, że wobec nie zgłoszenia  innych wniosków do porządku obrad zarządzam głosowanie nad 

wnioskiem o uwzględnienie  w porządku obrad sesji w punkcie 4 podpunktu  „10) wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Piątnica a Miastem Łomża na powierzenie prowadzenia przez 

Miasto Łomża zadania publicznego w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy 

Piątnica .”. 

Zbiorcze wyniki imiennego głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 14. Głosowało 

„ZA” - 14 radnych: Chaberek Karolina, Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol,  

Dąbrowski Adam Robert,  Domitrz Urszula, Dymek Andrzej,  Konopko Marek, Kopczewski Jan, 

Komorowska Agnieszka Alicja,  Pokropowicz Jarosław, Sobuta Marcin, Świderski Andrzej, Zduńczyk 

Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 0. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie  „za” – 14 radnych uwzględniła projekt uchwały w porządku 

obrad. 

Następnie Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad sesji.  

Zbiorcze wyniki imiennego głosowania.Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 14. Głosowało 

„ZA” - 14 radnych: Chaberek Karolina, Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol,  

Dąbrowski Adam Robert,  Domitrz Urszula, Dymek Andrzej,  Konopko Marek, Kopczewski Jan, 

Komorowska Agnieszka Alicja,  Pokropowicz Jarosław, Sobuta Marcin, Świderski Andrzej, Zduńczyk 

Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 0. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie  „za” – 14 radnych  przyjęła porządek dzienny obrad o treści  

Państwu przedstawionym. 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad. 
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2. Informacja o podpisaniu protokołu  Nr XXVI/2021 obrad sesji. 

3. Informacja o pracy wójta między sesjami. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

    1) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa dróg gminnych; 

    2) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych; 

    3) określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

 zwierząt na terenie gminy Piątnica w 2021 roku”;  

    4) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  składanej przez właścicieli nieruchomości, na której 

zamieszkują mieszkańcy oraz warunków i   trybu składania  deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej; 

    5) zmian w budżecie Gminy; 

    6) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu; 

    7) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu; 

    8) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu; 

    9) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia  planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Piątnica na 2021 rok; 

   10) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Piątnica a Miastem Łomża na 

powierzenie prowadzenia przez Miasto Łomża zadania publicznego w zakresie lokalnego transportu 

zbiorowego na terenie Gminy Piątnica. 

5. Przyjęcie protokołu nr 12/2021 z czynności kontrolnych Komisji Rewizyjnej  Rady Gminy Piątnica 

przeprowadzonych  w  dniu 26 lutego 2021 r. 

6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  

Alkoholowych  oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2020 rok. 

7. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w Gminie Piątnica za 2020 rok 

    oraz przedstawienie potrzeb w tym zakresie. 

8. Sprawozdanie z realizacji "Programu współpracy Gminy Piątnica z organizacjami pozarządowymi 

    oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020 r.".     

9. Zapoznanie ze sprawozdaniem Wójta Gminy Piątnica o wysokości średnich  wynagrodzeń 

    nauczycieli  na  poszczególnych  stopniach awansu zawodowego w   szkołach dla których organem 

    prowadzącym   jest Gmina Piątnica  za 2020 r. 

10. Sprawozdania z działalności stałych Komisji Rady Gminy Piątnica za 2020 r. 

11. Zapoznanie z pismami, które wpłynęły do Rady Gminy Piątnica. 

12. Wolne wnioski i informacje.   

13. Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad. 2.   

        W tym punkcie Pan Przewodniczący Rady poinformował Państwa Radnych, że podpisał  protokół 

Nr  XXVI/2021  z dnia 9 lutego 2021 r.  oraz o możliwości zgłoszenia wniosku o sprostowanie  lub 

uzupełnienie protokołu. 

Radni nie zgłosili uwag do treści  protokołu. 

Ad. 3. 

      Pan Przewodniczący Rady stwierdził, ze przechodzimy do realizacji punktu trzeciego porządku 

obrad i zwrócił się do pana Wójta, aby przedstawił informację o pracy Wójta  Gminy Piątnica między 

sesjami. 

Pan Wójt poinformował, że korzystając z okazji, że dzisiaj jest bardzo ważna chwila dla jednej 

z pracownic naszej gminy. Stwierdził książka i  możliwość czytania, to jeden z największych cudów 

ludzkiej cywilizacji, tak pisała Maria Dąbrowska. Zwracając się do pani Elżbiety Kąkol  powiedział, że 
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z okazji zakończenia pracy zawodowej i przejścia na emeryturę składamy pani słowa uznania 

i podziękowania za lata bardzo sumiennej, uczciwej i odpowiedzialnej pracy w Bibliotece Publicznej w 

Piątnicy. Pani doświadczenie, wiedza i zaangażowanie w wykonywaniu obowiązków służbowych miały 

znaczący wpływ na rozwój i wsparcie czytelnictwa gminy i  naszych mieszkańców. Dziękujemy pani za 

cierpliwość, wyrozumiałość oraz współpracę. Życzymy Pani satysfakcji i radości w wykonywanej pracy 

oraz wdzięczności tych, których przez wiele lat służyła pani swoją wiedzą oraz osobistym autorytetem. 

Życzymy pogody ducha, twórczych sił i aktywności potrzebnej do realizowania swoich planów 

i zamierzeń, a przede wszystkim dobrego zdrowia. Wszystkiego najlepszego. Jeszcze raz wielkie 

podziękowania i jeszcze raz wielkie słowa uznania. Życzymy miłego odpoczynku na emeryturze. 

Po czym p. Wójt i p. Przewodniczący Rady wręczyli p. Elżbiecie Kąkol wiązankę kwiatów. 

Pani  Elżbieta Kąkol podziękowała włodarzom gminy Piątnica, Radzie Gminy Piątnica za wsparcie 

i dbałość o biblioteki. Stwierdziła – miło było pracować dla tej Gminy. 

Pan Wójt oczywiście nie może być, że jeżeli żegnamy się z jednym pracownikiem, nie mamy powołanej 

na to stanowisko żadnej osoby. Zwracając się do p. Anny Beaty Gosk stwierdził, że jest  to wspaniała 

funkcja, którą pani się podjęła prowadzić i kontynuować po pani Eli. Życzył, aby czytelnictwo na 

terenie naszej gminy było na tak bardzo dobrym poziomie jak do tej pory, a wiadomo że chcielibyśmy 

jeszcze więcej. Ze swojej strony jako samorządu, obiecujemy wspierać biblioteki i filie, jakie znajdują 

się na terenie naszej gminy, a pani życzę dobrej współpracy z nami, a przede wszystkim satysfakcji 

z pracy nowej Kierownik Biblioteki Publicznej Gminy Piątnica.  

Po czym p. Wójt i p. Przewodniczący Rady wręczyli p. Annie Beacie Gosk wiązankę kwiatów. 

Następnie pan Wójt przedstawił informację o pracy Wójta  Gminy Piątnica między sesjami w okresie 

od 4 lutego 2021 do 25 marca 2021 r.  (informacja w załączeniu do oryginału protokołu). Wystąpienie 

Pana Wójta - transmisja obrad XXVII sesji z dn. 29.03.2021 r.  opublikowana w BIP UG Piątnica 

i na stronie internetowej Gminy Piątnica - nagranie 17:37 - 26:05. 

Radni nie zgłosili  uwag do informacji o pracy Wójta między sesjami i wobec tego Pan Przewodniczący 

Rady stwierdził, że Rada przyjęła informację o pracy wójta między sesjami do akceptującej 

wiadomości. 

Ad. 4. 1) 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że w tej chwili przystępujemy do rozpatrzenia projektu uchwały 

i podjęcia uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa dróg 

gminnych. 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały rozpatrzyły stałe Komisje  Rady Gminy 

i w związku z tym zwrócił się z prośbą do  przewodniczących stałych Komisji  o przedstawienie opinii 

do projektu uchwały. 

Kolejno pisemne opinie przedstawili:   

1/ Pani Agnieszka Alicja Komorowska  - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, 

że Komisja Rewizyjna Rady Gminy na swym posiedzeniu na  posiedzeniu w dniu 16 marca 2021 r. 

pozytywnie  zaopiniowała pod obrady sesji projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia 

stawek opłat za zajęcie pasa dróg gminnych. Wyniki głosowania: Liczba radnych biorących udział 

w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 5 radnych: Komorowska Agnieszka Alicja, Domitrz Urszula, Dymek 

Andrzej, Sobuta Marcin, Świderski Andrzej. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się”   - brak. 

2/ Pan Piotr Zduńczyk - Przewodniczący Komisji Budżetu i  Spraw Społecznych poinformował, 

że Komisja na posiedzeniu w dniu 18 marca  2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady sesji projekt 

uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa dróg gminnych. 
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Zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 3. Głosy „za”  - 

3 radnych: Chaberek Karolina, Florczyk Tomasz,  Weber Krzysztof. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące 

się” - brak.  

3/ Pan Jan Kopczewski - Przewodniczący Komisji Rolnictwa i  Spraw Lokalnych  stwierdził, że Komisja 

Rolnictwa i Spraw Lokalnych  w dniu 19 marca 2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady sesji 

projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa dróg 

gminnych. Wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 5 

radnych: Dąbrowski Adam Robert, Kopczewski Jan,  Konopko Marek, Mroczkowski Sławomir, 

Śmiarowski Karol. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - brak. 

W dyskusji nad projektem uchwały   radni nie zabierali głosu.  

Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie  nad projektem uchwały zmieniająca uchwałę 

w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa dróg gminnych.Zbiorcze wyniki imiennego 

głosowania.Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 14. Głosowało „ZA” - 14 radnych: 

Chaberek Karolina, Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol,  Dąbrowski Adam 

Robert,  Domitrz Urszula, Dymek Andrzej,  Konopko Marek, Kopczewski Jan, Komorowska Agnieszka 

Alicja,  Pokropowicz Jarosław, Sobuta Marcin, Świderski Andrzej, Zduńczyk Piotr. Głosowało 

„PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 0. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr 170/XXVII/2021 zmieniająca uchwałę 

w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa dróg gminnych (uchwała w załączeniu do oryginału 

protokołu). 

Ad.4.2)  

      Pan Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z porządkiem obrad  przystępujemy 

do rozpatrzenia projektu uchwały i podjęcia uchwały  w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych. 

Poinformował, że projekt uchwały rozpatrzyły stałe Komisje  Rady Gminy i w związku z tym zwrócił 

się z prośbą do   przewodniczących stałych Komisji  o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 

Kolejno pisemne opinie przedstawili:   

1/ Pani Przewodnicząca Komisji Rewizyjnejpoinformowała, że Komisja  Rewizyjna na posiedzeniu 

w dniu 16 marca 2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady sesji projekt uchwały w sprawie 

zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. Wyniki głosowania: Liczba radnych biorących udział 

w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 5 radnych: Komorowska Agnieszka Alicja, Domitrz Urszula, Dymek 

Andrzej, Sobuta Marcin, Świderski Andrzej. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się”   - brak. 

2/ Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i  Spraw Społecznychpoinformował, że Komisja  Budżetu 

i Spraw Społecznych  na posiedzeniu w dniu 18 marca  2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. Zbiorcze wyniki 

głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 3. Głosy „za”  - 3 radnych: Chaberek 

Karolina, Florczyk Tomasz,  Weber Krzysztof. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” –nie było.  

3/ Pan Przewodniczący Komisji Rolnictwa i  Spraw Lokalnych  stwierdził, że Komisja Rolnictwa 

i Spraw Lokalnych  na posiedzeniu w dniu 19 marca 2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady sesji 

projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. Wyniki głosowania. Liczba 

radnych biorących udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 5 radnych: Dąbrowski Adam Robert, 

Kopczewski Jan,  Konopko Marek, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol. Głosy „przeciw” 

i „wstrzymujące się” - brak. 

W dyskusji nad projektem uchwały   radninie zabierali głosu.  

Pan Przewodniczący  Rady zarządził głosowanie  nad projektem uchwały w sprawiezaliczenia dróg 

do kategorii dróg gminnych.Zbiorcze wyniki imiennego głosowania.Liczba radnych biorących udział 

w głosowaniu - 14. Głosowało „ZA” - 14 radnych: Chaberek Karolina, Weber Krzysztof, Mroczkowski 
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Sławomir, Śmiarowski Karol,  Dąbrowski Adam Robert,  Domitrz Urszula, Dymek Andrzej,  Konopko 

Marek, Kopczewski Jan, Komorowska Agnieszka Alicja,  Pokropowicz Jarosław, Sobuta Marcin, 

Świderski Andrzej, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 0. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr 171/XXVII/2021 w sprawie zaliczenia 

dróg do kategorii dróg gminnych(uchwała w załączeniu do oryginału protokołu). 

Ad. 4.3/ 

Pan Przewodniczący  Rady poinformował, że obecnie przystępujemy do rozpatrzenia projektu uchwały 

i podjęcia uchwaływ sprawie określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności  zwierząt na terenie gminy Piątnica w 2021 roku”. 

Poinformował, że projekt uchwały rozpatrzyły stałe Komisje  Rady Gminy i w związku z tym zwrócił 

się z prośbą do   przewodniczących stałych Komisji  o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 

Kolejno pisemne opinie przedstawili:   

1/ Pani Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisja Rewizyjna Rady Gminy 

na swym posiedzeniu w dniu  16 marca 2021 r.  pozytywnie  zaopiniowała pod obrady sesji projekt 

uchwały w sprawie określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności  zwierząt na terenie gminy Piątnica w 2021 roku”. Wyniki głosowania: Liczba radnych 

biorących udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 5 radnych: Komorowska Agnieszka Alicja, Domitrz 

Urszula, Dymek Andrzej, Sobuta Marcin, Świderski Andrzej. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się”   - 

brak. 

2/ Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i  Spraw Społecznychpoinformował, że Komisja Budżetu 

i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 18 marca 2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały w sprawie określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności  zwierząt na terenie gminy Piątnica w 2021 roku”.Zbiorcze wyniki 

głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 3. Głosy „za”  - 3 radnych: Chaberek 

Karolina, Florczyk Tomasz,  Weber Krzysztof. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” –nie było.  

3/ Pan Przewodniczący Komisji Rolnictwa i  Spraw Lokalnych  stwierdził, że Komisja Rolnictwa 

i Spraw Lokalnych  na posiedzeniu w dniu 19 marca 2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady sesji 

projekt uchwały w sprawie określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności  zwierząt na terenie gminy Piątnica w 2021 roku”. 

Wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 5 radnych: 

Dąbrowski Adam Robert, Kopczewski Jan,  Konopko Marek, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski 

Karol. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - brak. 

W dyskusji głos zabrali: 

Pani radna Karolina Chaberek może odnośnie sytuacji, która miała miejsce w ubiegłym roku odnośnie 

schronisk kilka słów wójt przedstawi.Jakie teraz zostało wybrane schronisko,jak to wszystko będzie 

wyglądało, aby mieszkańcy mieli jakikolwiek pogląd na sprawę. 

Pan Wójt jeżeli chodzi o sytuację związaną ze schroniskiem w Radysach, to umowa nasza się 

skończyła, skończył się okres w którym nasze zwierzęta trzymaliśmy. Teraz mamy podpisaną nową 

umowę. Odbyła się procedura przetargowa. Obecnie schronisko, w którym znajdują się nasze zwierzaki, 

to Schronisko dla Bezdomnych Zwierząt w m. Kruszewo, prowadzone przez firmę handlowo-usługową 

Canis, którą reprezentuje pani Wiesława Rykowska. Wszystkie cele i zadanie, które powinno realizować 

schronisko są przez tą firmę spełnione. Nasze zwierzaki mają bardzo dobrą opiekę. Myślę, że wszystkie 

osoby, które do tej pory dopytywały się o nasze zwierzęta, jak funkcjonują w danym miejscu 

powinny być z tego faktu  usatysfakcjonowani. Co do sytuacji w Radysach trudno jest mi mówić 

o schronisku, jeżeli są prowadzone sprawy prokuratorskie, czy sprawy sądowe dotyczące tego miejsca. 

Także nie chciałbym  nie chciałbym na dzień dzisiejszy odnosić się do tego faktu. Jeżeli więcej 

informacji Państwo byście potrzebowali, to jak najbardziej jestem w stanie  Państwu to wytłumaczyć. 

Jeżeli Państwo pytacie się o Radysy i moją opinię jako Wójta Gminy Piątnica, który był tam kilka razy 



7 

 

i oceniał sytuację naszych psów, sposób ich funkcjonowania w tym schronisku, to muszę  powiedzieć, 

że naprawdę nie miałem się do czego przyczepić. Boksy, karma, szczepienia, adopcje były na dobrym 

poziomie. Także jeżeli chodzi o zarzuty, które zostały postawione właścicielom tego schroniska, mam 

nadzieję, że się wyjaśnią i będę mógł wtedy Państwu więcej powiedzieć na ten temat. 

Pan Zastępca Wójta  informacja z końca ubiegłego tygodnia. Firma, która prowadzi dla nas w tej chwili 

usługę, jeśli chodzi o schronisko dla zwierząt przysłała nam sprawozdanie, że w ostatnim okresie na 16 

piesków odłowionych 8 poszło do adopcji ze zdjęciami, numerami chipów. Także jest to dla nas bardzo 

dobra informacja.  

Pan Wójt zwrócił się z prośbą do wszystkich miłośników zwierząt, jeżeli chodzi o schronisko Canis 

w Kruszewie, że raz na jakiś czas będziemy robili akcję zbiórki karmy dla tego schroniska. Także 

apeluję do wszystkich Państwa, jeżeli możecie nam w tym  pomóc. Te akcje co roku są prowadzone 

w szkołach i tej karmy naprawdę jest sporo i ją przekazujemy. Wrócił się także z prośbą 

o rozpropagowanie tej akcji w miejscowościach i prosił o wsparcie tej akcji, bo obiecałem wsparcie 

schroniska raz na jakiś czas. 

Pan Przewodniczący  Rady zarządził głosowanie  nad projektem uchwały w sprawie określenia 

„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności  zwierząt na terenie 

gminy Piątnica w 2021 roku”. 

Zbiorcze wyniki imiennego głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 14. Głosowało 

„ZA” - 14 radnych: Chaberek Karolina, Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol,  

Dąbrowski Adam Robert,  Domitrz Urszula, Dymek Andrzej,  Konopko Marek, Kopczewski Jan, 

Komorowska Agnieszka Alicja,  Pokropowicz Jarosław, Sobuta Marcin, Świderski Andrzej, Zduńczyk 

Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 0. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr 172/XXVII/2021 w sprawie określenia 

„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności  zwierząt 

na terenie gminy Piątnica w 2021 roku” (uchwała w załączeniu do oryginału protokołu). 

Ad. 4.4) 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że w tej chwili  przystępujemy do rozpatrzenia projektu 

uchwały i podjęcia uchwały  zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  składanej przez właścicieli nieruchomości, na której 

zamieszkują mieszkańcy oraz warunków i   trybu składania  deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej. 

Poinformował, że projekt uchwały rozpatrzyły stałe Komisje  Rady Gminy i w związku z tym zwrócił 

się z prośbą do   przewodniczących stałych Komisji  o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 

Kolejno pisemne opinie przedstawili:   

1/ Pani Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisja Rewizyjna Rady Gminy 

na swym posiedzeniu w dniu  16 marca 2021 r.  pozytywnie  zaopiniowała pod obrady sesji projekt 

uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  składanej przez właścicieli nieruchomości, na której 

zamieszkują mieszkańcy oraz warunków i   trybu składania  deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej. Wyniki głosowania: Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 5 

radnych: Komorowska Agnieszka Alicja, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Sobuta Marcin, Świderski 

Andrzej. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się”   - brak. 

2/ Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i  Spraw Społecznychpoinformował, że Komisja Budżetu 

i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 18 marca 2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  składanej przez właścicieli nieruchomości, na której 

zamieszkują mieszkańcy oraz warunków i   trybu składania  deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej. Zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 3. Głosy 
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„za”  - 3 radnych: Chaberek Karolina, Florczyk Tomasz,  Weber Krzysztof. Głosy „przeciw” i 

„wstrzymujące się” –nie było.  

3/ Pan Przewodniczący Komisji Rolnictwa i  Spraw Lokalnych  stwierdził, że Komisja Rolnictwa 

i Spraw Lokalnych  na posiedzeniu w dniu 19 marca 2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady sesji 

projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  składanej przez właścicieli nieruchomości, na której 

zamieszkują mieszkańcy oraz warunków i   trybu składania  deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej.Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 4 radnych: Kopczewski 

Jan,  Konopko Marek, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol. Głosy „przeciw”  - 1 

radny:Dąbrowski Adam Robert. Głosy  „wstrzymujące się” - brak. 

W dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabierali głosu. 

Pan Przewodniczący  Rady zarządził głosowanie  nad projektem uchwały zmieniająca uchwałę 

w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

składanej przez właścicieli nieruchomości, na której zamieszkują mieszkańcy oraz warunków i   trybu 

składania  deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

Zbiorcze wyniki imiennego głosowania.Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 14. Głosowało 

„ZA” - 13 radnych: Chaberek Karolina, Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol,    

Domitrz Urszula, Dymek Andrzej,  Konopko Marek, Kopczewski Jan, Komorowska Agnieszka Alicja,  

Pokropowicz Jarosław, Sobuta Marcin, Świderski Andrzej, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 

1 radny:Dąbrowski Adam Robert,   „WSTRZYMAŁO  się” - 0. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Stwierdził, że Rada Gminy  większością głosów „za” – 13 radnych, przeciw 1 radny , wstrzymujących 

brak podjęła uchwałę  Nr 173/XXVII/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  składanej przez 

właścicieli nieruchomości, na której zamieszkują mieszkańcy oraz warunków i   trybu składania  

deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej (uchwała w załączeniu do oryginału 

protokołu). 

Ad. 4.5) 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że obecnie przystępujemy do rozpatrzenia projektu uchwały 

i podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy. 

Poinformował, że projekt uchwały rozpatrzyły stałe Komisje  Rady Gminy i w związku z tym zwrócił 

się z prośbą do   przewodniczących stałych Komisji  o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 

Kolejno pisemne opinie przedstawili:   

1/ Pani Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisja Rewizyjna Rady Gminy 

na swym posiedzeniu w dniu  16 marca 2021 r.  pozytywnie  zaopiniowała pod obrady sesji projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy. Wyniki głosowania: Liczba radnych biorących udział 

w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 5 radnych: Komorowska Agnieszka Alicja, Domitrz Urszula, Dymek 

Andrzej, Sobuta Marcin, Świderski Andrzej. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się”   - brak. 

2/ Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i  Spraw Społecznych poinformował, że Komisja Budżetu 

i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 18 marca 2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały w sprawie. Zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział 

w głosowaniu - 3. Głosy „za”  - 3 radnych: Chaberek Karolina, Florczyk Tomasz,  Weber 

Krzysztof. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” –nie było.  

3/ Pan Przewodniczący Komisji Rolnictwa i  Spraw Lokalnych  stwierdził, że Komisja Rolnictwa 

i Spraw Lokalnych  na posiedzeniu w dniu 19 marca 2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady sesji 

projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy. Wyniki głosowania. Liczba radnych biorących 

udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 5 radnych: Dąbrowski Adam Robert, Kopczewski Jan,  Konopko 

Marek, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - brak. 

Radni w dyskusji nie zabierali głosu. 
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Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad  projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy. Zbiorcze wyniki imiennego głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 14. 

Głosowało „ZA” - 14 radnych: Chaberek Karolina, Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, 

Śmiarowski Karol,  Dąbrowski Adam Robert,  Domitrz Urszula, Dymek Andrzej,  Konopko Marek, 

Kopczewski Jan, Komorowska Agnieszka Alicja,  Pokropowicz Jarosław, Sobuta Marcin, Świderski 

Andrzej, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 0. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr 174/XXVII/2021 w sprawie zmian 

w budżecie Gminy (uchwała w załączeniu do oryginału protokołu). 

Ad. 4.6) 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że realizując  porządek obrad  przystępujemy do rozpatrzenia 

projektu uchwały i podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Łomżyńskiemu.Projekt uchwały dotyczy udzielenia pomocy finansowej na organizację przewozu 

autobusowego o charakterze użyteczności publicznej na linii regularnej Piątnica Poduchowna - Wizna 

przez Nowe Krzewo w kwocie 59 338,14 zł. 

Poinformował, że projekt uchwały rozpatrzyły stałe Komisje  Rady Gminy i w związku z tym zwrócił 

się z prośbą do   przewodniczących stałych Komisji  o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 

Kolejno pisemne opinie przedstawili:   

Poinformował, że projekt uchwały rozpatrzyły stałe Komisje  Rady Gminy i w związku z tym zwrócił 

się z prośbą do   przewodniczących stałych Komisji  o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 

Kolejno pisemne opinie przedstawili:   

1/ Pani Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisja Rewizyjna na posiedzeniu 

w dniu 16 marca 2021 r. nie wydała   opinii o  projekcie  uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu na organizację przewozu autobusowego o charakterze 

użyteczności publicznej na linii regularnej Piątnica Poduchowna - Wizna przez Nowe Krzewo w kwocie 

59 338,14 zł. Wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 5. Głosy „za” 

pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały - brak. Głosy „przeciw” - brak. Glosy „ wstrzymujące 

się” - 5 radnych: Komorowska Agnieszka Alicja, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Sobuta Marcin, 

Świderski Andrzej. 

2/ Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i  Spraw Społecznychpoinformował, że Komisja  Budżetu 

i Spraw Społecznych  na posiedzeniu w dniu 18 marca  2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemuna 

organizację przewozu autobusowego o charakterze użyteczności publicznej na linii regularnej Piątnica 

Poduchowna - Wizna przez Nowe Krzewo w kwocie 59 338,14 zł. Zbiorcze wyniki głosowania. Liczba 

radnych biorących udział w głosowaniu - 3. Głosy „za”  - 3 radnych: Chaberek Karolina, Florczyk 

Tomasz,  Weber Krzysztof. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - brak.  

3/ Pan Przewodniczący Komisji Rolnictwa i  Spraw Lokalnych  stwierdził, że Komisja Rolnictwa 

i Spraw Lokalnych  na posiedzeniu w dniu 19 marca 2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady sesji 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu na organizację 

przewozu autobusowego o charakterze użyteczności publicznej na linii regularnej Piątnica Poduchowna 

- Wizna przez Nowe Krzewo w kwocie 59 338,14 zł. Wyniki głosowania. Liczba radnych biorących 

udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 5 radnych: Dąbrowski Adam Robert, Kopczewski Jan,  Konopko 

Marek, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - brak. 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabrali: 

Pan Przewodniczący Rady zapytał, czy autobus będzie zajeżdżał teraz do Nowego Krzewa i ile razy 

w tygodniu? 

Pan Wójt stwierdził, że autobus będzie zajeżdżał do Nowego Krzewa cztery kursy dziennie. 
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Pan Zastępca Wójta stwierdził, że wychodząc naprzeciw mieszkańcom, gdzie reprezentantem jest radny 

Jarosław Pokropowicz, który zabiegał o ten autobus. Teraz mamy okres pandemii, dzieci nie 

uczęszczają do szkół, ale z tego co żeśmy zrobili rozeznanie, to był autobus niezbędny w nowym 

Krzewie, ponieważ dzieci uczęszczające do Szkoły Podstawowej w Rakowie - Boginiach w ilości 7 

osób miały problemy z dotarciem do tej szkoły. Dlatego też sumując 7 dzieci z Kosak, 7 z Nowego 

Krzewa i 1 z Krzewa, to 15 osób musimy dowieźć do szkoły. Dlatego zasadnym było wprowadzenie  

tego kursu  przez Nowego Krzewa. 

Następnie Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad  projektem uchwały w sprawieudzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu. Zbiorcze wyniki imiennego głosowania.Liczba radnych 

biorących udział w głosowaniu - 14. Głosowało „ZA” - 13 radnych: Chaberek Karolina, Weber 

Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol,  Dąbrowski Adam Robert,  Domitrz Urszula, 

Dymek Andrzej,  Konopko Marek, Kopczewski Jan, Komorowska Agnieszka Alicja,  Pokropowicz 

Jarosław, Świderski Andrzej, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” –1 

radny: Sobuta Marcin. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Stwierdził, że Rada Gminy  większością głosów„za” 13 radnych, przeciw brak, wstrzymujący się 

1 radny podjęła uchwałę  Nr 175/XXVII/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Łomżyńskiemu(uchwała w załączeniu do oryginału protokołu). 

Ad. 4.7) 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że w tej chwili  przystępujemy do rozpatrzenia projektu 

uchwały i podjęcia uchwały  w sprawieudzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Łomżyńskiemu.Projekt uchwały dotyczy udzielenia pomocy finansowej na przebudowę i rozbudowę 

drogi powiatowej nr 1934B Piątnica Włościańska - Kalinowo na odc. dł. ok. 2400 m oraz na podziały 

nieruchomości przewidzianych pod drogę w kwocie 64 206 zł. 

Poinformował, że projekt uchwały rozpatrzyły stałe Komisje  Rady Gminy i w związku z tym zwrócił 

się z prośbą do   przewodniczących stałych Komisji  o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 

Kolejno pisemne opinie przedstawili:   

1/ Pani Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisja Rewizyjna na posiedzeniu 

w dniu 16 marca 2021 r. nie wydała   opinii o  projekcie  uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Łomżyńskiemuna przebudowę i rozbudowę drogi powiatowej nr 1934B Piątnica 

Włościańska - Kalinowo na odc. dł. ok. 2400 m oraz na podziały nieruchomości przewidzianych pod 

drogę w kwocie 64 206 zł. Wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 

5. Głosy „za”  - 5 radnych: Komorowska Agnieszka Alicja, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Sobuta 

Marcin, Świderski Andrzej. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się”   - brak. 

2/ Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i  Spraw Społecznychpoinformował, że Komisja  Budżetu 

i Spraw Społecznych  na posiedzeniu w dniu 18 marca  2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemuna 

przebudowę i rozbudowę drogi powiatowej nr 1934B Piątnica Włościańska - Kalinowo na odc. dł. ok. 

2400 m oraz na podziały nieruchomości przewidzianych pod drogę w kwocie 64 206 zł. Zbiorcze 

wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 3. Głosy „za”  - 3 radnych: 

Chaberek Karolina, Florczyk Tomasz,  Weber Krzysztof. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - brak.  

3/ Pan Przewodniczący Komisji Rolnictwa i  Spraw Lokalnych  stwierdził, że Komisja Rolnictwa i 

Spraw Lokalnych  na posiedzeniu w dniu 19 marca 2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady sesji 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemuna przebudowę 

i rozbudowę drogi powiatowej nr 1934B Piątnica Włościańska - Kalinowo na odc. dł. ok. 2400 m oraz 

na podziały nieruchomości przewidzianych pod drogę w kwocie 64 206 zł. Wyniki głosowania. Liczba 

radnych biorących udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 5 radnych: Dąbrowski Adam Robert, 

Kopczewski Jan,  Konopko Marek, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol. Głosy „przeciw” 

i „wstrzymujące się” - brak. 
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W dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabierali głosu. 

Następnie Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad  projektem uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu. Zbiorcze wyniki imiennego głosowania. 

Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 14. Głosowało „ZA” - 14 radnych: Chaberek Karolina, 

Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol,  Dąbrowski Adam Robert,  Domitrz 

Urszula, Dymek Andrzej,  Konopko Marek, Kopczewski Jan, Komorowska Agnieszka Alicja,  

Pokropowicz Jarosław, Sobuta Marcin, Świderski Andrzej, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 

0,  „WSTRZYMAŁO  się” – 0. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośniepodjęła uchwałę  Nr 176/XXVII/2021 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu(uchwała w załączeniu do oryginału protokołu). 

Ad. 4.8)  

 Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że  zgodnie z porządkiem obrad przystępujemy do udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu.Projekt uchwały dotyczy udzielenia pomocy finansowej 

na aktualizację dokumentacji projektowej zadania pn: "Przebudowa i rozbudowa drogi powiatowej nr 

1962B Wizna - Srebrowo - Mrówki - Nieławice - Kokoszki - Guty - Kownaty, na odcinku Kokoszki - 

Guty o dł. 1911 m. b." w kwocie 11 300 zł. 

Poinformował, że projekt uchwały rozpatrzyły stałe Komisje  Rady Gminy i w związku z tym zwrócił 

się z prośbą do   przewodniczących stałych Komisji  o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 

Kolejno pisemne opinie przedstawili:   

1/ Pani Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisja Rewizyjna na posiedzeniu 

w dniu 16 marca 2021 r. nie wydała   opinii o  projekcie  uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu. Wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział 

w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 5 radnych: Komorowska Agnieszka Alicja, Domitrz Urszula, Dymek 

Andrzej, Sobuta Marcin, Świderski Andrzej. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się”   - brak. 

2/ Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i  Spraw Społecznych poinformował, że Komisja  Budżetu 

i Spraw Społecznych  na posiedzeniu w dniu 18 marca  2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu 

na aktualizację dokumentacji projektowej zadania pn: "Przebudowa i rozbudowa drogi powiatowej 

nr 1962B Wizna - Srebrowo - Mrówki - Nieławice - Kokoszki - Guty - Kownaty, na odcinku Kokoszki - 

Guty o dł. 1911 m. b." w kwocie 11 300 zł. Zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych biorących 

udział w głosowaniu - 3. Głosy „za”  - 3 radnych: Chaberek Karolina, Florczyk Tomasz,  Weber 

Krzysztof. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - brak.  

3/ Pan Przewodniczący Komisji Rolnictwa i  Spraw Lokalnych  stwierdził, że Komisja Rolnictwa 

i Spraw Lokalnych  na posiedzeniu w dniu 19 marca 2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady sesji 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu na aktualizację 

dokumentacji projektowej zadania pn: "Przebudowa i rozbudowa drogi powiatowej nr 1962B Wizna - 

Srebrowo - Mrówki - Nieławice - Kokoszki - Guty - Kownaty, na odcinku Kokoszki - Guty o dł. 1911 

m. b." w kwocie 11 300 zł. Wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 

5. Głosy „za”  - 5 radnych: Dąbrowski Adam Robert, Kopczewski Jan,  Konopko Marek, Mroczkowski 

Sławomir, Śmiarowski Karol. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - brak. 

W dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabierali głosu. 

Następnie Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad  projektem uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu. Zbiorcze wyniki imiennego głosowania. 

Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 14. Głosowało „ZA” - 14 radnych: Chaberek Karolina, 

Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol,  Dąbrowski Adam Robert,  Domitrz 

Urszula, Dymek Andrzej,  Konopko Marek, Kopczewski Jan, Komorowska Agnieszka Alicja,  

Pokropowicz Jarosław, Sobuta Marcin, Świderski Andrzej, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 

0,  „WSTRZYMAŁO  się” – 0. 
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Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr 177/XXVII/2021 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu(uchwała w załączeniu do oryginału protokołu). 

Pan Przewodniczący Rady zarządził 10-cio minutową przerwę w obradach.  

Po przerwie Pan Przewodniczący Rady wznowił obrady sesji. 

Ad. 4.9) 

        Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że w tym punkcie obradprzystępujemy do rozpatrzenia 

projektu uchwały i podjęcia uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia  planu kontroli 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Piątnica na 2021 rok. 

Pani Przewodnicząca Komisji poinformowała, że Komisja Rewizyjna Rady Gminy Piątnica, 

po odbytym szkoleniu w dniu 15 lutego 2021 r. na temat "Komisja rewizyjna jako ogniwo kontroli 

wewnętrznej w Jednostkach Samorządu Terytorialnego„ i pozyskaniu wiedzy na temat istoty działania 

komisji rewizyjnej, na swym posiedzeniu w dniu 16 marca 2021 r. postanowiła przedłożyć Radzie 

Gminy Piątnica projekt uchwały "zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Piątnica na 2021 rok" w brzmieniu przedłożonym w załączniku do uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad  projektem uchwały zmieniająca uchwałę 

w sprawie uchwalenia  planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Piątnica na 2021 rok. Zbiorcze 

wyniki imiennego głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 14. Głosowało „ZA” - 

14 radnych: Chaberek Karolina, Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol,  

Dąbrowski Adam Robert,  Domitrz Urszula, Dymek Andrzej,  Konopko Marek, Kopczewski Jan, 

Komorowska Agnieszka Alicja,  Pokropowicz Jarosław, Sobuta Marcin, Świderski Andrzej, Zduńczyk 

Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” – 0. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr 178/XXVII/2021 zmieniająca uchwałę 

w sprawie uchwalenia  planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Piątnica na 2021 

rok(uchwała w załączeniu do oryginału protokołu). 

Ad. 4.10) 

        Pan Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z porządkiem obrad przystępujemy  

do rozparzenia  projektu uchwały i podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia pomiędzy Gminą Piątnica a Miastem Łomża na powierzenie prowadzenia przez Miasto 

Łomża zadania publicznego w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Piątnica. 

Poinformował, że projekt uchwały rozpatrzyła  Komisja Budżetu i Spraw Społecznych i zwrócił się 

z prośbądo Przewodniczącego  Komisji o przedstawienie opinii. 

Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i  Spraw Społecznych poinformował, że Komisja  Budżetu 

i Spraw Społecznych  na posiedzeniu w dniu 29 marca  2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Piątnica 

a Miastem Łomża na powierzenie prowadzenia przez Miasto Łomża zadania publicznego w zakresie 

lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Piątnica.Zbiorcze wyniki głosowania. Liczba 

radnych biorących udział w głosowaniu –4. Głosy „za”  - 2 radnych:  Pokropowicz Jarosław, Zduńczyk 

Piotr. Głosy „przeciw” nie było. Głosy  „wstrzymujące się” -2 radnych: Chaberek Karolina, Weber 

Krzysztof.  

W dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabierali głosu. 

Następnie Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad  projektem uchwały w sprawiewyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Piątnica a Miastem Łomża na powierzenie 

prowadzenia przez Miasto Łomża zadania publicznego w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na 
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terenie Gminy Piątnica.Zbiorcze wyniki imiennego głosowania.Liczba radnych biorących udział 

w głosowaniu - 14. Głosowało „ZA” - 12 radnych: Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol,  

Dąbrowski Adam Robert,  Domitrz Urszula, Dymek Andrzej,  Konopko Marek, Kopczewski Jan, 

Komorowska Agnieszka Alicja,  Pokropowicz Jarosław, Sobuta Marcin, Świderski Andrzej, Zduńczyk 

Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” – 2 radnych: Chaberek Karolina, Weber 

Krzysztof. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Stwierdził, że Rada Gminy  większością głosów podjęła uchwałę  Nr 176/XXVII/2021 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu (uchwała w załączeniu do oryginału 

protokołu). 

Ad. 5. 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że kolejny punkt porządku obrad, to przyjęcie protokołu 

nr 12/2021 z czynności kontrolnych Komisji Rewizyjnej  Rady Gminy    Piątnica przeprowadzonych  

w dniu 26 lutego 2021 r. 
Pani Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że wszyscy radni dostali ten protokół. 

Zapytała czy przedstawiać go, czy może są jakieś pytania? 

W dyskusji nad protokołem radni nie zabierali głosu. 

Następnie Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad   przyjęciem protokołu nr 12/2021 

z czynności kontrolnych Komisji Rewizyjnej  Rady Gminy  Piątnica przeprowadzonych  w  dniu 

26 lutego 2021 r. 

Zbiorcze wyniki imiennego głosowania.Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 14. Głosowało 

„ZA” - 13 radnych: Chaberek Karolina, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol,  Dąbrowski Adam 

Robert,  Domitrz Urszula, Dymek Andrzej,  Konopko Marek, Kopczewski Jan, Komorowska Agnieszka 

Alicja,  Pokropowicz Jarosław, Sobuta Marcin, Świderski Andrzej, Zduńczyk Piotr. Głosowało 

„PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” – 1 radnych: Weber Krzysztof. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Stwierdził, że Rada Gminy  większością głosów przyjęła protokół nr 12/2021 z czynności kontrolnych 

Komisji Rewizyjnej  Rady Gminy  Piątnica (protokół w załączeniu do oryginału protokołu obrad sesji. 

Ad.6. 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że w tym punkcie obrad przystępujemy do rozpatrzenia 

sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych  oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2020 rok (sprawozdanie w załączeniu 

do oryginału protokołu). 

Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i  Spraw Społecznych poinformował, że Komisja  Budżetu 

i Spraw Społecznych  na posiedzeniu w dniu 18 marca  2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów   

Alkoholowych  oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2020 rok. Zbiorcze wyniki głosowania. Liczba 

radnych biorących udział w głosowaniu - 3. Głosy „za”  - 3 radnych: Chaberek Karolina, Florczyk 

Tomasz,  Weber Krzysztof. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” nie było. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji nad sprawozdaniem. 

Pan Przewodniczący Rady zaproponował przyjęcie sprawozdania   do akceptującej wiadomości 

i stwierdził, że  jeżeli nie usłyszy sprzeciwu, to uzna iż Rada informację przyjęła. 

Radni uwag nie zgłosili, wobec tego Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła 

do akceptującej wiadomości sprawozdanie. 

Ad.7. 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że zgodnie z porządkiem obrad  przystępujemy do rozpatrzenia 

sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w Gminie Piątnica za 2020 rok 

oraz przedstawienie potrzeb w tym zakresie (sprawozdanie w załączeniu do oryginału protokołu). 
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Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i  Spraw Społecznych poinformował, że Komisja  Budżetu 

i Spraw Społecznych  na posiedzeniu w dniu 18 marca  2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w Gminie Piątnica za 2020 rok 

oraz przedstawienie potrzeb w tym zakresie. Zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych biorących 

udział w głosowaniu - 3. Głosy „za”  - 3 radnych: Chaberek Karolina, Florczyk Tomasz,  Weber 

Krzysztof. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” nie było.  

Radni nie zabierali głosu w dyskusji nad sprawozdaniem. 

Pan Przewodniczący Rady zaproponował przyjęcie sprawozdania do akceptującej wiadomości 

i stwierdził, że  jeżeli nie usłyszy sprzeciwu, to uzna iż Rada informację przyjęła. 

Radni uwag nie zgłosili, wobec tego Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła 

do akceptującej wiadomości sprawozdanie. 

Ad.8. 

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że obecnie przystępujemy do rozpatrzenia sprawozdania 

z realizacji "Programu współpracy Gminy Piątnica z organizacjami pozarządowymi    oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020 r." (sprawozdanie 

w załączeniu do oryginału protokołu). 

Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i  Spraw Społecznych poinformował, że Komisja  Budżetu 

i Spraw Społecznych  na posiedzeniu w dniu 18 marca  2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji sprawozdanie z realizacji "Programu współpracy Gminy Piątnica z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020 r.".     

Zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 3. Głosy „za”  - 

3 radnych: Chaberek Karolina, Florczyk Tomasz,  Weber Krzysztof. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące 

się” - brak.  

Radni nie zabierali głosu w dyskusji nad sprawozdaniem. 

Pan Przewodniczący Rady zaproponował przyjęcie sprawozdania   do aprobującej wiadomości 

i stwierdził, że  jeżeli nie usłyszy sprzeciwu, to uzna iż Rada informację przyjęła. 

Radni uwag nie zgłosili, wobec tegoPan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła 

do aprobującej wiadomości sprawozdanie. 

Ad.9. 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że w tym punkcie Rada zapozna się ze sprawozdaniem Wójta 

Gminy Piątnica o wysokości średnich  wynagrodzeń nauczycieli  na  poszczególnych  stopniach awansu 

zawodowego w   szkołach dla których organem prowadzącym   jest Gmina Piątnica  za 2020 rok 

(sprawozdanie w załączeniu do oryginału protokołu). 

Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i  Spraw Społecznych poinformował, że Komisja  Budżetu 

i Spraw Społecznych  na posiedzeniu w dniu 18 marca  2021 r. zapoznała się ze sprawozdaniem Wójta 

Gminy Piątnica o wysokości średnich  wynagrodzeń     nauczycieli  na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w   szkołach dla których organem prowadzącym   jest Gmina Piątnica  za 2020 r. 

i nie wniosła uwag (sprawozdanie w załączeniu do oryginału protokołu). 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji nad sprawozdaniem. 

Ad.10. 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że realizując porządek obrad Rada zostanie zapoznana 

ze sprawozdaniami z działalności  stałych Komisji Rady Gminy Piątnica za   2020 r. Sprawozdania 

zostały przesłane pocztą elektroniczną Państwu Radnym oraz zamieszczone w Biuletynie informacji 

Publicznej Urzędu Gminy Piątnica. Sprawozdania w załączeniu do oryginału protokołu. 

Kolejno sprawozdania przedstawili: 

1. Pani Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej zwróciła się z zapytaniem, czy przedstawiać sprawozdanie. 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdania są widoczne na stronie internetowej. 

Pani Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej czyli wszyscy się zapoznali i mogą się zapoznać. 
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2. Pani  Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji - Karolina Chaberek nie przedstawiła 

sprawozdania. 

3. Pan Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Lokalnych pokrótce przedstawił sprawozdanie. 

4. Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i spraw Społecznych pokrótce przedstawił sprawozdanie. 

W dyskusji nad sprawozdaniami radni nie zabierali głosu. 

Pan Przewodniczący Rady zaproponował  przyjęcie sprawozdań  do akceptującej wiadomości 

i stwierdził, że  jeżeli nie usłyszy sprzeciwu, to uznam iż Rada sprawozdania  przyjęła. 

Radni uwag nie zgłosili, wobec tego stwierdził, że Rada przyjęła do akceptującej wiadomości 

sprawozdania z działalności  stałych Komisji Rady Gminy Piątnicaza  2020 r.  

Ad.11. 

W tym  punkcie obrad Pan Przewodniczący Rady przedstawił  pisma, które wpłynęły do Rady Gminy 

Piątnica: 

1) Uchwała  Nr RIO.II-00312-133/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Białymstoku z dnia 10 marca 2021 w sprawie wyrażenia opinii o możliwości sfinansowania 

deficytu i prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy Piątnica. 

2) Pismo Fundacji Dialog z dn. 3.02.2021 r. w związku z uchwałą Rady gminy Piątnica z dnia 

27 sierpnia 2020 r.  wyrażającą zgodę na oddanie w dzierżawę nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Piątnica położonej w miejscowości Żelechy. 

Pisma w załączeniu do oryginału protokołu. 

Ad. 12. 

       W punkcie wolne wnioski i informacje  głos zabrali: 

Pan Radny Adam Dąbrowski zwracając się do p. Wójta zapytał, jaka jest sytuacja z kruszywem, 

przetargami, żwirowaniem, równiarką? Prace polowe ruszyły, rolnicy powoli wyjeżdżają na pola. Może 

ustalić grafik komu najprędzej potrzeba, gdzie najbardziej są drogi zaniedbane. 

Pan Wójt jeżeli chodzi o przetarg dotyczący równania to został rozstrzygnięty, a jeżeli chodzi o zakup 

kruszywa jest w trakcie realizacji. Odpowiadając na pytanie dotyczące harmonogramu gdzie równiarka, 

gdzie ewentualnie należałoby poprawić po okresie zimowym drogi, to bardzo proszę sołtysów i Państwa 

radnych o zgłoszenia. Jesteśmy w stanie zareagować na każdy problem. Tylko moja prośba, żebyśmy 

mogli się jeszcze tydzień, dwa wstrzymać z realizacją tych zadań w związku z tym, że jeszcze ziemia 

nie puściła i sypanie kruszywa i puszczanie równiarek nie ma zasadności. 

Pan Radny Adam Dąbrowski zapytał, czy udało się wynegocjować większe ilości kruszywa, które 

byłoby kruszywem grubym, łamanym, aby tych dróg nie łatać co roku, bo to jest wyrzucanie pieniędzy 

w błoto. 

Pan Wójt tak jak wielokrotnie rozmawialiśmy na komisjach na pewno będziemy starali się na tych 

najbardziej uczęszczanych drogach gruntowych zrobić  kruszywem o większej frakcji. 

Pan Radny Adam Dąbrowski zabrał głos na temat stan dróg w m. Rakowo-Czachy.Transmisja obrad 

XXVII sesji z dn. 29.03.2021 r.  opublikowana w BIP UG Piątnica i na stronie internetowej Gminy 

Piątnica - nagranie 1:41:30 – 2:21:03. 

Następnie głos zabrał p. Stanisław Chaberek, który przedstawiając się stwierdził iż jest Prezesem  

Gminnego Klubu Sportowego Forty Piątnica, reprezentuje Zarząd tego Klubu. Po czy poruszył sprawę 

przydzielenia przez gminę dotacji dla Klubu i działalność Klubu. Ponadto w dyskusji w tym temacie 

głos zabrali: Pan Wójt Gminy, Pan Przewodniczący Rady, PaniModzelewska Katarzyna, Pani Karolina 

Chaberek, która stwierdziła, że nie występuje jako radna, tylko zawodniczka trzecioligowego zespołu 

seniorek, a także trenerka najmłodszej grupy dziewczynek. Transmisja obrad XXVII sesji z dn. 

29.03.2021 r.  opublikowana w BIP UG Piątnica i na stronie internetowej Gminy Piątnica – nagranie 

1:48:01 – 2:21:04. 

W dalszej części obrad głos zabrali: 

Pan radny Jan Kopczewski stwierdził, że chciałby zgłosić wniosek – proszę o wykonanie przepustu 

drogowego w ciągu drogi gminnej na odcinku Taraskowo-Wyłudzin. Zgodnie z wnioskami 
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pokontrolnymi Komisji Rolnictwa, która była w terenie, jedyny wniosek który nie został podjęty. 

Z trzech wniosków dwa zostały zrealizowane, a jeden został. 

Na ostatniej Komisji Rolnictwa zadałem pytanie dotyczące pozyskiwania środków. Na Wrotach 

Podlasia widziałem, że jest możliwość składania wniosków na tkzw. odnowę wsi. Oczywiście wnioski 

składa gmina a nie wieś, bo wieś nie ma osobowości prawnej. Te pieniądze nie są wielkie na jedną 

miejscowość 15 tys. zł, ale podejrzewam, że każdy z radnych miałby jakieś możliwości wykorzystania 

tych  15 tysięcy.  Drugi temat to jest wniosek na poprawę bezpieczeństwa na drogach gminnych. Wiem, 

że jeden z tych wniosków składa się do 2 kwietnia,  czyli bardzo szybko. Czy gmina w tej materii myśli 

o składaniu wniosków? Jeżeli tak, to proszę o odpowiedź. 

Pani Katarzyna Modzelewska wniosek dotyczący poprawy bezpieczeństwa na drogach. Jeśli pan czytał 

regulamin konkursu dotyczy to wykonania  przejść dla pieszych i ewentualnie sygnalizacji.  Na drogach 

gminnych my takiej potrzeby nie mamy.  Dotyczy to przede wszystkim przejść do instytucji 

publicznych lub związanych z usługami publicznymi. Odnośnie konkursu odnowa wsi. Projekt będzie 

złożony. Zawnioskowała do nas o to pani sołtys z Górk-Sypniewa i zgodnie z regulaminem wniosek 

można złożyć tylko jeden. 

Pan radny Jan Kopczewski czyli pani sołtys była przede mną. 

Pan Przewodniczący Rady pani sołtys jest na co dzień w gminie. 

Pani Katarzyna Modzelewska pani sołtys informowała o tym. My mamy już dokumentację wszystko 

przygotowaną. Jeśli by pan przyszedł do mnie z chwilą ogłoszenia konkursu byśmy wtedy mogli 

rozmawiać, bo to nie jest tak że składamy projekt i piszę się go na jedną stronę. Do tego trzeba mieć 

kosztorys inwestorski, mapy i wszystkie zezwolenia. 

Pan radny Kopczewski ja rozumiem wszystko, ale liczyłem na to, że wy jako pracownicy 

poinformujecie nas o możliwości takiej. 

Pani Modzelewska  z tego co widzę to pan bardzo często  w urzędzie. Ja jestem od stycznia tylko dwa 

i pół dnia w tygodniu, zawsze jestem chętna do rozmowy. Także zapraszam jeśli są jakiej informacje 

odnośnie dofinansowań i pan chciałby żeby gmina aplikowała, nie ma problemu, ja jestem 

do dyspozycji. 

Pan radny Piotr Zduńczyk stwierdził, że jako Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Społecznych 

jestem bardzo otwarty i myślę, że członkowie mojej Komisji też i taka prośba, kiedy będą realizowane 

działania z zakresu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych, i przeciwdziałania 

narkomanii żebyśmy  na każde takie wydarzenie dostali zaproszenie, i żebyśmy aktywnie 

zauczestniczyli, bo to że Klub Sportowy Forty Piątnica  działa to widzimy przejeżdżając nawet z pracy 

do domu, widać ich na boisku. Natomiast tutaj chcielibyśmy się bliżej przyjrzeć, aktywnie 

zauczestniczyć w programie. 

Następnie stwierdził, że droga na ul. Północnej miała zostać zakończona w grudniu 2020 r.  Tymczasem 

termin realizacji przesunął się do kwietnia 2021 r. Czy w związku z tym firma, która wykonuje usługi 

zapłaci jakieś kary finansowe? 

Zapytał także, czy coś ruszyło w sprawie  instalacji wodnej  przy ul. Ogrodowej? Na jednej z komisji 

rozmawialiśmy, że być może pojawi się droga z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i czy coś 

się w tym temacie ruszyło? 

Pan Wójt poinformował, że ostateczny termin realizacji przedsięwzięcia  na przebudowę ulicy 

Północnej, jak pan radny słusznie stwierdził, że umowa pierwotnie była na koniec grudnia. Później 

ze względu na sytuację pandemiczną była przedłużona i oczywiście okres zimowy. Ostateczny termin 

jest do 15 kwietnia i z tego co wiem wykonawca obiecał, że to zostanie zrealizowane. Myślę, że tak 

będzie, bo postęp prac jest zaawansowany. W tym tygodniu najprawdopodobniej zostanie wykonany 

końcowy odcinek drogi od drogi krajowej do sklepu prim. 

Pan radny Zduńczyk k- woli wyjaśnienia tam w umowie nic nie było o kwestiach kary finansowej bo 

tutaj mamy do czynienia z covidem? 

Pan Wójt to było związane z sytuacją epidemiczną w kraju. 
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Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że ma przyzwolenie Józka Maślaka o zapytanie względem 

odpowiedzi dla niego na pytanie zadane na poprzedniej sesji. Wcześniej też  interweniowałem w tym 

temacie u p. Sekretarz i otrzymałem informację, że jest już wysłana. Później się okazało, że jeszcze nie 

jest, interweniowałem też u zastępcy. Zastępca poinformował, mnie, że p. Wójt już podpisał, nie wiem  

powinna  być wysłana. Czy taka informacja została już wysłana? 

Pan Wójt poinformowała, że  informacja została już wysłana,  Chciałbym przeprosić i troszeczkę 

usprawiedliwić pracowników. W związku z tym, że wiecie Państwo iż przebywałem na trzytygodniowej 

kwarantannie, także nie byłem obecny w urzędzie, a odpowiedź na interpelację nie może być bez 

podpisu. Także chciałem przeprosić p. Maślaka, to pismo zostało przez mnie podpisane i w tamtym 

tygodniu wysłane. 

Pan radny Zduńczyk czy dostanę odpowiedź na piśmie na moje drugie pytanie, bo naprawdę 

mieszkańcy dopytują się o to, nawet mówią o ściągnięciu czwartej władcy - mediów. Mówię, że rozgłos 

nie jest potrzebny, bo to do niczego dobrego nie doprowadzi. Natomiast wiem, że tam jest bardzo 

wysoka desperacja. 

Pan Wójt pierwszy wniosek dotyczący przebudowy sieci wodociągowej był zgłoszony w tamtym roku, 

czy nawet jeszcze dłużej. My pokusiliśmy się nawet o to, aby poprosić ekspertów, którzy zajmują się 

tym.  Poczytaliśmy troszeczkę na temat tych rur azbestowych, które leżą jako  przesyłowe linie 

wodociągowe. Na pewno pokusimy się aplikowanie na kolejny odcinek ulicy Ogrodowej, czy Państwo 

pozwolicie przeznaczyć środki na wymianę tego wodociągu, ale chciałbym uspokoić mieszkańców. 

Z informacji których zasięgnąłem w prasie i nie tylko. Naprawdę jeżeli leży wodociąg azbestowy i nic 

się z nim nie dzieje, nie jest uszkodzony, to naprawdę nie jest szkodliwy. Azbest jest szkodliwy jeżeli go 

się kruszy i coś się przy nim robi. Pewnie, że tak trzeba wszystko modernizować i wymieniać na nowsze 

i pewnie to zrobimy, tak jak nie raz, czy dwa rozmawialiśmy. Pewnie trzeba to zrobić, ale chciałbym 

to zrobić przy okazji kolejnego aplikowania o środki na ulicę Ogrodową. Byłaby to wykonana 

praca jednym zadaniem.  Jeżeli nie uda nam się tego zrobić, to na pewno pokusimy się o to, czy  

będziemy z Państwem rozmawiać na ten temat, żeby to wymienić. 

Pan Przewodniczący Rady  zapytał, czy jest jakakolwiek informacja na temat dróg złożonych 

do konkursów?  

Pan Wójt z informacji, których zasięgnąłem i które otrzymałem na razie nie ma rozstrzygnięć 

wniosków, które złożyliśmy. Z tego co wiem mamy środki NFIL-u z Funduszu Dróg Samorządowych. 

Taka informacja ma trafić przed świętami. 

Pan Przewodniczący Rady zwrócił się do p. Modzelewskiej aby przypomniała na jakie drogi były 

składane? 

Pani Katarzyna Modzelewska  stwierdziła, że dokładnie wszystkich inwestycji nie pamięta. Są to: 

Motyka, Zabawka, Jeziorko i  Krzewo Nowe. 

Pan Przewodniczący Rady widzę światełko w tunele, że zaraz będzie lepiej. Pan Wójt obiecał znaleźć 

pieniążki dla Klubu. Myślę, że radni z chęcią podniosą rękę żaby przenieść, żeby  spokój zaistniał na 

naszym terenie  w gminie, żeby sport był widoczny w całej Polsce nadal.  

Następnie złożył życzenia świąteczne w imieniu Rady Gminy Piątnica. 

Pan Wójt  złożył także życzenia świąteczne. 

 

Z uwagi na wyczerpanie  porządku dziennego obrad Przewodniczący Rady  podziękował wszystkim 

za udział w sesji i zamknął  obrady XXVII sesji Rady Gminy Piątnica. 

 

Protokołowała                                                                                            Przewodniczący Rady 

 

Bożena Duda                                                                                                   Krzysztof Weber 


